
Styrelsemöte Solvalla Amatörklubb & B-Tränarförening.
16/10 Solvalla Föreningslokaler kl.16.30-18.30. (Solvalla)

1. Mötet öppnade:
Närvarande: Alf Nordemo, Jari Åkerfeldt, Åke Olsson, Jesper Von Krusenstienrna
Digitalt: Johan Lasson, Patrick Hedqvist
Frånvarande: vet ej..

2. Val av justerar/sekreterare för mötet:
Justerare: Patrick Hedqvist
Sekreterare: Åke Olsson

3. Godkännande av dagordning: Godkänd
4. Genomgång av senaste mötesprotokoll 20/9:
5. Mötesfrågor:

§ Status ekonomi (Claes) 
Erinran ska ske till Bertram Langemar gällande skuld som ej betalts, gäller tidigare 
fakturerat och moms som ej skulle vara med. Ej Kronofogden än, vanlig erinran sker.
Lasson har jobbat på bra fått in 10.000:- i sponsor i form av Brandbergs. Vi har även 
fått in 5.000:- från BTR, samt ett par nya medlemmar, bröderna Christer & Göran 
Larsson 
Uppskattat event från föl till häst, kostade ca 5.000:- så blir i stor sett break even 
med BTR-sponsringen. 
Den uppskattade Frankrike-resan fick som tur var lite personliga sponsorer under 
vägs gång, även returmatchen i Sverige, dock en kostnad kvar på ca 2.000:-, efter det 
så sitter vi på ca 80.000:- i kassan, vilket är relativt lite & vi måste jobba för att få upp 
likviditeten.  
Antalet medlemmar uppgår till ca 160st, kanske vi kan öka detta & ev sponsring med 
hjälp av enkla/billiga aktiviteter på sociala medier? Jari kollar & återkommer om 
detta.  Ej pappersmedia, digitalt gäller.

§ Mötet med Anders Malmrot. Provlopp, Customserien, Elitloppshelgen och B-
tränarstall. (Jari/Alf)
Alf & Jari hade möte med Malmroth, Solvalla. B-tränarstall, vi amatörer kan använda 
stall 1, det går bra att använda det & lämna hästen under dagen, bara man anmäler 
till Solvalla, så får vi låna stallet.
Ingen Frankrike-match på fredagen under elitloppshelgen, färre lopp på fredagen så 
vi fick inte plats då. Anders kontaktar, Sverige, Norge & Danmark & ev Finland för en 
elitloppsmatch/nordiskt mästerskap, uttagningslopp, likt KGB, sen en amatör-
elitloppsfinal på elitlopssöndagen. 2 ekipage från varje land till Final & ev bjuda in två 
franska kuskar. Gärna ett förstapris som är riktigt bra, mer än KG-Bertmarks. Solvalla 
kan sälja detta lopp? Sponsorer?
Customserien, inget riktigt klart hur vi går vidare. Som det ser ut nu så är det 
amatörklubben som står för stor del av kostnaderna, fast customs namnsyns. Alf & 
Jari pratar med Uffe hos Custom.



Möte med Björn Wikander om provlopp, finns vissa provlopp som körs på lördagar, 
klubben vill återgå till det som fanns en gång i tiden. Klubben skickar frågan till 
medlemmarna om när det efterfrågas, lördagar? Kvällar? Inställda licenslopp, bara 
två anmälda till höstens, så inställt.

§ Större samarbete med Travskolan (Jesper)
Jesper återkommer i ärendet, ingen framgång hittills.

§ Utfall av ”Från föl till unghäst” (Jesper/ Patrik)
Från föl till unghäst, evenemang, 56st deltagare, bra uppslutning, Patrick Hedqvist var 
med & höll i detta & nöjd med det hela. 
Dock ingen uppföljning/marknadsföring efteråt, kan vara bra att pusha för allt vi gör. 
Hans Adielsson var bra medtalare. Ev en häst nästa gång så man kan visa bättre på 
t.ex vad man vill ha hos en unghäst.
Bättre mikrofon nästa gång. Kanske lite bättre struktur i själva snacket, Svante Båth 
nästa gång? Överlag bra, men kan finjusteras till nästa gång. Summa = ett bra event & 
bra uppslutning. Fika samtidigt i samma lokal nästa gång som förslag.

§ Sekreterare?
Åke Olsson testar & lovar att göra sitt bästa.

§Sponsorer (Lasson, Jari, Alf, Anita, Claes)
Nej från Agria, välkomna att ställa frågan nästa år. Ja från Brandbergs = 10.000:-. Men 
deras sponsring står sig även under 2024. Västerbo? Nå andra?

§ AMATÖRMATCH i Normandie 2/9–23 (Alf)
Amatörmatchen i Normandie, lyckat & trevligt event. Solvalla mkt nöjda.
Franska klubben var nöjda med oss, vill ha samma sak igen. Vi hade en idé med att 
köra Visby, Solvalla-Frankrike-match. Hur går vi vidare med det, Alf & Åke tar denna 
puck.

§ Retur AMATÖRMATCH Solvalla 27/9 (Upplägg och aktiviteter) Alf
Mkt trevliga dagar och de franska deltagarna nöjda med båtresa, Solvalla och allt 
därtill. Det enda som finns att peka på var den klara kontrasten gällande kvalitén på 
hästarna i loppet på Solvalla. 

§ Paketering av julbord och sponsordag/ dags för att börja sälja. (Jari)
Julbord, 869:-/kuvert från Solvalla, otroligt dyrt. Så vad ska vi ta betalt? 25.000:- / 10 
pers, minst 8 st bord, ca 10.000:- i vinst per bord = 80.000 :-. , 1.000:- per extra kuvert 
preliminärt.
Paket = Ljudslinga, ljustavla, med i programmet, prisutdelning, täcke med logga + 
tavla. 6 december, festvåningen. Jari återkommer med pdf & specifikation.
Alla hjälps åt att sälja detta, av största vikt för att få in likvida medel till klubben.
Utöver ovan julbord för sponsorer, medlemmar ska erbjudas bord, ca 1.000:-/kuvert



§ B-tränarstall på Solvalla för att lämna häst över dagen. (Jari)
Det ska vara okej med Solvalla i Stall 1, måste meddela Björn Wikander/Solvalla i tid 
bara så är det helt okej.

§ Nästa event för medlemmar.
Jesper kontaktar SLU om hältutredning, tidigt i vår förslagen ca-tid för eventet. Jesper 
återkommer i ärendet.

Övriga frågor?
Rolf Sjöström efterfrågade en liten sektion med kallblodstravare, vi handlägger det. Måste 
det kvalas? Vi handlägger den frågan

Storbanematchen, Jägersro - 5/12. Vi lägger ut frågan på Facebook & kollar intresse. 
4 pers från Solvalla. Alf sammanställer. Åke Olsson enda som ville åka med från etta 
möte, övriga laddar för dagen efter på Solvalla. 

Star-möte-protokoll, Lasson är sekreterare, årsmöte på Åby under SM. Lasson har 
skrivit protokollet. Hans Lindgren Ordförande, Bengt Larvik kassör. Per Johansson 
Vaggeryd i styrelse, Claes Ljungh ordf i B-GAP som har samverkan med USA. Läs om 
projektet rädda barn med deras sista önskan, kommer att drivas inom STAR. STAR = 
ca 1500 medlemmar, har ganska mkt att säga till om inom svensk travsport.

Vi kollar med Bro park om ett amatörlopp på gräset. Åke tar på sig att stämma av 
med Bro Park, kanske kan sälja kuvert/buffé mm i samma veva?

Nästa styrelsemöte? 19 november, platsen blir Bro Park, kl.10.30, Jari bokar.

Styrelsemöte Solvalla Amatörklubb & B-Tränarförening.
15/8 kl.17-18 i föreningslokalen (Solvalla)



Dagordning:

1. Mötet öppnade: 
2. Ordförande Jari Åkerfeldt förklarade mötet öppnat.

Närvarande: Jari Åkerfeldt, Alf Nordemo, Jesper Von Krusenstierna, Claes Norman 
och Johan Lasson.
Digitalt: Anita Nyström och Patrick Hedqvist.
Frånvarande: Christer Otterström och Sune Hansen.

3. Val av justerare/sekreterare för mötet:
Justerare: Alf Nordemo.
Sekreterare: Jari Åkerfeldt

4. Godkännande av dagordning: JA
5. Genomgång av senaste mötesprotokoll: JA och utan anmärkningar.
6. Mötesfrågor:

§ Status ekonomi (Claes)
Vi har fått in ett halvdussin nya medlemmar och har idag ca 70´tusen på bankkontot, 
60´ tusen är flyttat till ett sparkonto. Efter granskning av tidigare styrelses fakturering 
av arvode så har det visat sig att Bertram Langemar har fakturerat + moms på sitt 
arvode. Claes har ställ frågan om faktureringen och Bertram hänvisar till beslut som 
gjorts av styrelsen och protokoll. Granskning av protokoll visar inget som styrker 
Bertrams förklaring. Efter omröstning beslutar nuvarande styrelse att kräva 
återbetalning från Bertram. Beloppet är mellan 3000 – 4000 kr.
§ Mötet med Anders Malmrot. Provlopp, Customserien, Elitloppshelgen och B-
tränarstall.
Mötet är flyttat till den 22/8 kl.15.30 på Solvalla, Alf Nordemo och Jari Åkerfeldt 
deltar i mötet.
§ V.36 Exteriör unghäst (Jesper/ Patrik)
Den 4/9 kl.18-20 har vi event för våra medlemmar med tema ”Från föl till häst” Hans 
Adielsson kommer och ger sin syn, Nicklas Björklund och Patrick Hedqvist om 
verkning av felställda föl. Vi kommer även bjuda in Solvallas Travskola.
Samtliga medlemmar som avser att delta måste anmäla sig senast 1/9 till 
Jari.akerfeldt@gmail.com.
Vi gör ett Nyhetsbrevs utskick till medlemmarna och lägger upp på FB för att öka 
intresset för evenemanget.
§ Större samarbete med Travskolan. (Jesper)
Har varit i kontakt med Emilia Hiltunen som är positiv.
§ Sekreterare? Inget klart
§Sponsorer (Brev) Jari gör om sponsorbrevet och vi försöker att få 25 000kr:
Uppdelning av några företag:
Lasson: Menhammar, Mellby och Brandberg.
Alf: Global. Agria 
Jari: John Bootsman Boko, Mats Gabrielsson och RS foder.
Anita: Michael Demmers.
Claes: Folksam.



§ Rapport om 21 juni och 5 juli / STL-sommartrav på Solvalla (Lasson)
Uppskattat och Lasson blev intervjuad i vinnarcirkeln av Johan Lindberg.
§ AMATÖRMATCH i Normandie 2/9 -23 (Alf)
Fyra kuskar har anmält sig. Åke S Olsson, Jesper Von Krusenstierna, Patrick Hedqvist 
och Alf Nordemo. Flyger ned 31/8 och hem 4/9.
Retur den 27/9, vi ska erbjuda dem någon aktivitet, tex. hos Jari Åkerfeldt (grillning 
på festlokalen, besök hos TZ och Jorma Kontio på torsdagen.
§ Paketering av julbord och sponsordag.
Jari förbereder en självpresentation och paketering, väntar dock på priser från 
Solvalla. 
Har ännu ej fått något kostandförslag för att färdigställa presentation.
Övriga frågor?
B-tränarstall på Solvalla för att lämna häst över dagen, Alf/Jari tar möte med Anders.

7. Nästa styrelsemöte?
20/9 Solvalla Damklubben kl.16.30-17.30.


